
   

  

 
 

Skolebestyrelsesmøde 194 
Lørdag den 7/10 23 kl. 9.00 – 12.00 i Ikast 

 
Afbud: (Personale og elever er fritaget), Allan og Liselotte 
Referat 
 

Pkt: Tid: Indhold: Bilag: 

1. 9.00 Morgenkaffe 
 

 

2. 9.20  Siden sidst (need to know) 
Isenvad børnehave, SFO og Skole: 
Børnehave og SFO: 
Man hænger i og der er usikkerhed ift. økonomien. Der er dialog med 
forvaltningen. 
 
Skole: 
Det har været en lidt ustabil periode pga. forskellige former for fravær. Det 
er man heldigvis ved at være forbi. 
Der har været forældremøde i indskolingen. 
I uge 41 er der samarbejde på tværs og laves pop-up-bøger. Det slutter af 
med en fernisering for eleverne. 
Der er motionsdag d. 13. okt. D-holdet laver sponsorløb til klassekassen. 
 
Nordre Skole og SFO 
SFO:  
Der mange børn meldt ind SFO-det er dejligt. Men det presser ift. 
bygningsmassen. Man vil gerne bruge hallen, men den er ofte optaget. 
Derfor er man nødt til at planlægge aktiviteter udendørs. 
Der har været afviklet et socialt arrangement, som udløber af et ønske fra 
APV. 
Der kommer nyt hegn ved SFO, så man ikke kan køre ind foran SFO, 
som ellers kan skaber farlige situationer for elever på vej til og fra skole. 
Udendørs fitnessmaskiner er nu fjernet og der er i stedet lavet et 
udemiljø, som børnene har hjulpet med at etablere. 
Der er en pædagog, der har fået nyt job, så der skal ansættes en ny 
snarest. 
 
Skole: 
Uge 41 er 9. årgang i praktik og 8. årgang på lejrskole. 
Barselsvikar er ansat og starter i uge 43. 
Der kommer nye gulvbelægning forskellige rum i uge 42. 
Der lakeres gulve i gymnastiksalene og redskabsrum i uge 42. 

 

3. 9.40 Princip for klassekassen og lejrskole 
a. Drøfte udkast til det forenklede princip. 

Bestyrelsen tilretter princippet. Det kommer på hjemmesiden – både 
Nordre og Isenvad Skole. 

 
b. Drøfte ideen om supplerende info til brug på møder. 

Der er ikke brug for supplerende info, men det er vigtigt, at begge skoler 
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bringer essensen af princippet på forældremøder. 
Princippet sendes ud sammen med referatet. 

 

4. 10.15 Temadrøftelse og brainstorm 
a.   Skal bestyrelsen arbejde med at minimere skærmtid? 

 
b.   Skal vi lave et princip for dette, eller kan SB gøre andet? 

 
c.   Hvilken rolle spiller bestyrelsen i forhold til digital dannelse? 

 
d.   Hvad kan bestyrelsen og hjemmet bidrage med til digital dannelse? 

 
Ja, det vil være givende med en indsats ift. skærmtid. Det er vigtigt at 
definere, hvornår skærmen kan noget og hvornår det er skadeligt. 
Bestyrelsen lægger vægt på oplysning og motivation frem for forbud og 
restriktioner. 
Bestyrelsen vil gerne, at der bliver arbejdet både ift. fritid og skoletid. 
 
Der ligger allerede et princip om elektronik og medier. Bestyrelsen 
mener ikke, der skal laves et nyt princip om digital dannelse, men skal 
lave en tilføjelse til dobbelt krammet/sundhedspolitikken. 
 
Der kan laves ting som fx: 
- temadrøftelser ud fra cases på forældremøder 
- Oplæg for klasser  
- Foredrag fra en ekspert/influencer 
- Prøvehandlinger – fx perioder uden skærmtid 

 
Kan forældre og elever være med til at kvalificere arbejdet angående 
digital dannelse ind i skole/SFO. Det kan være forældre, der har viden om 
sundhed og digital dannelse. 
Personalet skal inddrages ift. hvordan der kan arbejdes med digital 
dannelse sammen med eleverne. 
 
Fællesbestyrelsen/Netværket for skolebestyrelsesformændene/ kan 
drøfte digital dannelse.  Ole bringer det med. 
Kan der laves en fælles kommunal strategi? 
Kan bringes på samarbejdsforum for entreprenørskabsskolen. Jane L 
ansvarlig. 
 
Bestyrelsen arbejder videre på et kommende møde. 

 

5 11.15 Temadrøftelse og brainstorm 
a. Kan vi gøre noget ved madkulturen i de ældste klasser, så alle spiser 

en nærende madpakke? 
b. Kan vi understøtte med grafik og kampagner? 
 
UDSAT 

 

6.  Opslag til AULA 
D. 13. oktober er der motionsdag. 
Princippet vedr. klassekasse og lejrskole er tilrettet og sendes ud på 
AULA. 

 



   

  

Bestyrelsen vil gerne lave en indsats ift. digital dannelse. Det bliver en del 
af sundhedspolitikken.  
 
Nordre:  
Der kommer nyt hegn foran SFO, så vi undgår farlige situationer ift. 
børnene, når de skal til og fra. 
 

 
Punkter til kommende møder:  
Evaluering af skolefotograf 
- Værdigrundlag – hvordan kan der arbejdes med det i forhold til forældrene. (Der er arbejdet med 
personalet, nu arbejdes der med eleverne) 
- Dialogspil for ny bestyrelse 
- Status og udvikling på Idrætsprofil 


